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Subject: verdrac!

(@ Nederlandse Cariben:

1. Spoor: staven van het besluit: Er is een OMT advies geweest afgelopen maandag over NC. Ik ken het niet. Denk ook nog
niet openbaar. Daarin zou staan dat er 45 apparaten naar NC, Curacau en St Maarten moeten? Volgende vraag: hoeveel

apparaten navragen bevolking rekenje dan mee? lig niet meer dan in NL zelf ljjkt me. Volgende vraag: is daarbij rekening

gehouden met alle beademingsapparatuur op de eilanden? Is er ter plekke echt gekeken!? Hebben ziekenhuizen het Max

gedaan om op te schalen? Bij ons leveren de privéklinieken hun spullen in, leveren dierenartsen hun spullen in. Is dat daar

ook gebeurd? Beetje huis tuin en keuken gegoogelPTlevert beeld op dat er daar ook echt wel wat

is. Dat zou dan van die 45 af kunnen?

2. Spoor 2: wanneer kan wat worden gestuurd. Bij voorkeur nog niet uitgeleverde Philips apparaten (wanneer komt

volgende batch die misschien ook direct uit VS naar Cariben kan worden gevlogen).

@ 4 plekken voor ERE heeft het verzoek van de Fr. ambassade doorgestuurd aan minister. Vraag gisteren bij minister

neergelegd om op politiek niveau bij BZ en MP te sonderen. Pas na toestemming gaat er een reactie naar ambassade. check

zo bij crisisstaf: is dat gebeurd? Ik vind nl. dat het een politieke afgezegende afspraak moet zijn. Daarna moeten wij dan

verzoek naar LCPS doen en we moeten ons realiseren dat dit openbaar zal worden. Rutte moet het kunnen uitleggen. Hoe?

Praktisch: als politiek het wil:

- Kun je dit in dagelyjkse call met [ERE opnemen. Hoe regelen we het?

BERmaandag Fr ambassade laten dat er plekken beschikbaar worden gesteld via het LCPS voor zover beschikbare

capaciteit dat toelaat.
- moet het besluit openbaar worden gemaakt op een verstandige manier. Liever pro actief dan dat NOS weer staat te filmen

by een ziekenhus.

(@ verzoek informatieset voor van Rijn voor Catshuis is uitgezet maar er is nog niet geregeld dat uitvraag niet dubbel gaat
omdat ook PG een uitvraag doet.

«EESgesproken. Heeft nu niets nodig richtingEEEWel:
- heb 1k hem gevraagd in paar bullits op papier te zetten wat hy van|EREg wel en niet wil. BERLE wil als

goed in positie blijven. Dat vind 1k ook belangrijk.

Wat boven markt blijft hangen is verder exacte opdracht aan [iE en waar hij hangt in organisatie.
Bij zn komst heb ik mondeling metEEE vesproken: opzet consortium van kant overheid regelen en zorgen dat het gaat
draaien. Ik knjg indruk dat wil: project DG mmkoop hulpmiddelen. Dan ga je dus ook over wat wordt mgekocht.

Organisatorisch is wat ik wil: Bi

eigenaar,ICE
PG voor tests) opdrachtgever. Was EREDvorige week al

afhechten.mee akkoord maar moeten we ook formeel

1k zal dat maandag met bespreken.

(@ organisatieplaatje rondtBE vandaag af en stuwrt ze dan aan MT enEEE

Groet,
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